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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. január 26. (csütörtök) napján 10 óra 20 perckor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök;  

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Móra Viktória képviselő, tag 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

Majnay Gábor osztályvezető; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 

 
Meghívott:  Herczig Gábor egyesületi elnök; 

 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 5 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 10 
óra 20 perckor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont:  
Az óvodák nyári nyitvatartásának rendje 
(1. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó:dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 

2. napirendi pont:  
Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadásával kapcsolatos állásfoglalás kialakítására  
(2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
3. napirendi pont:  
A Szekszárd Büszkesége díj átadási idejének és lefolyásának megbeszélése 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
4. napirendi pont:  
Javaslattétel az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság 2023-as munkatervére  
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
5. napirendi pont:  
Egyebek 
 

 

1.napirendi pont:  
Az óvodák nyári nyitvatartásának rendje 
(1. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e kérdése valakinek? Hozzászólás? 
 
Mácsik Henrietta tag: A táblázat alapján nekem úgy tűnik, hogy nem lesz hosszabb távú 
bezárás, esetleges renoválás, fejlesztés miatt. Ez így is lesz, nem? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Nem jeleztek ilyesmit az óvodavezetők. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nyilván azokkal a kötelező, például takarítási munkákkal, 
végezni tudnak abban a 4 hétben is, amikor amúgy is zárva lennének. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 1/2023. (I.26.) határozata 

az óvodák nyári nyitvatartásának rendjéről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 
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29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport 
és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pontja 4. alpontjában meghatározott 
átruházott hatáskörében eljárva  
 

1. a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten feladat-ellátási 

helyein az alábbiak szerint hagyja jóvá az óvodai ellátás 

szünetelését a 2022/2023. nevelési évben: 

 
a. Kölcsey ltp. 15. épületében 

2023. július 3-tól 2023. július 28-ig (4 hét), 
b. Wosinsky Mór ltp. 4. épületében 

2023. július 17-től 2023. augusztus 11-ig (4 hét), 
c. Bajcsy-Zsilinszky u. 6. épületében 

2023. július 31-től 2023. augusztus 25-ig (4 hét); 
 
Határidő:  2023. január 26. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. a Szekszárdi 2. Számú Óvoda-Bölcsőde feladat-ellátási helyein 

az alábbiak szerint hagyja jóvá az óvodai ellátás szünetelését a 

2022/2023. nevelési évben: 

 
a. Mérey u. 37-39. épületében 

2023. július 31-től 2023. augusztus 25-ig (4 hét), 
b. Muskotály u. 12. (mini bölcsőde) épületében 

2023. július 31-től 2023. augusztus 25-ig (4 hét), 
c. Muskotály u. 13. („Kadarka” óvoda, bölcsőde) 

épületében 

2023. július 3-tól 2023. július 28-ig (4 hét); 
 

Határidő:  2023. január 26. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda feladat-ellátási helyein az 

alábbiak szerint hagyja jóvá az óvodai ellátás szünetelését a 

2022/2023. nevelési évben: 

 
a. Perczel Mór u. 2. épületében 

2023. június 26-tól 2023. július 21-ig (4 hét), 
b. Szent-Györgyi Albert u. 11. épületében 

2023. július 24-től 2023. augusztus 18-ig (4 hét), 
c. Óvoda u. 5. épületében 

a felújítás és bővítés miatt egész nyáron; 
 

Határidő:  2023. január 26. 



 

  0126jkv 

4 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

4. egyetért azzal, hogy a Wunderland Óvodában (Wesselényi u. 

19.) 2023. július 3-tól 2023. július 28-ig (4 hét) szünetel az óvodai 

ellátás; 

 
Határidő:  2023. január 26. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
5. felhívja az intézményvezetőket a nyári nyitvatartási rend 

közzétételére; 

 
Határidő:  2023. február 15. 
Felelős:  intézményvezetők 

 
6. felhívja az intézményvezetőket az óvodaépületek zárva tartása 

idején felmerülő ellátási igény előzetes felmérésére; 

 
Határidő:  2023. március 15. 
Felelős:  intézményvezetők 

 
7. felhívja az intézményvezetőket, hogy a bizottság 2023. 

szeptemberi ülésére az ellátási napokra lebontva készítsenek 

részletes kimutatást az egyes óvodák és óvodaépületek nyári 

kihasználtságáról. 

 
Határidő:  2023. szeptember 15. 
Felelős:  intézményvezetők 

 

2. napirendi pont:  
Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadásával kapcsolatos állásfoglalás kialakítására  
(2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
Murvai Árpád elnök: Felkérném ezzel a napirenddel kapcsolatban a jelen lévő Herczig Gábor 
urat, a kérelem elindítóját, hogy amennyiben van kiegészíteni valója akkor azt, tegye meg. 
 
Herczig Gábor Vitál Sport Egyesület elnök: Rendben. Mi 2011-ben jöttünk létre. Akkoriban 
Domboriban szerveztünk röplabdaversenyeket. Most már ott tartunk, hogy kinőtük azt a 
helyet és bejöttünk Szekszárdra is. Itt is van strand és teremröplabda edzésünk. Jelen 
pillanatban már gyerekeket is versenyeztetünk strandröplabdában és teremröplabdában is. A 
teremröplabda edzéseink több helyen is folynak a környéken. Bár nem szekszárdi székhelyű 
az egyesület, de már elmondható rólunk, hogy a nálunk edző gyerekek nagy része szekszárdi 
lakos. Amiről most szó van a kérelemben, az a szekszárdi strand területén lévő strandröplabda 
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pályának használt homokos terület. Sajnos, aki arra jár az láthatja, hogy versenyre már 
egyáltalán nem alkalmas, de lassan már semmire sem alkalmas, tehát edzésre sem. Ezt 
szeretnénk TAO forrásból felújítani. Most van rá lehetőség, hogy támogatást igényeljünk. 
Hozzátenném, hogy az Egyesület megszerezné most rá a pénzt, de nem sajátítanánk ki, hanem 
a tömegsport részére is rendelkezésre bocsájtanánk. Amit hozzátennék még, hogy nem kell 
jelzálogot bejegyezni a pályára, mert ez is kérdéses volt korábban. Ami benne lenne ebben. 
továbbá, hogy lecserélnénk a sportszereket, feltöltenénk az aljzatot és szegélyt is 
kialakítanánk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A kérdésem az lenne, hogy mekkora beruházás lesz ez? 
 
Herczig Gábor Vitál Sport Egyesület elnök: Fenntartási költségek tekintetében minimális. A 
kialakítás tekintetében körülbelül 30 000 000 forintot számoltunk, de még végleges 
költségvetésünk nincs erre vonatkozóan. Plusz még ott van az is, hogy lehet 2 év múlva lesz 
beruházás ebből, addig meg sok változás állhat be. A sportszerek azok körülbelül 6 000 000 
forintba fognak kerülni. A többi az mondjuk a homok, szállíttatás, ilyesmik. 
 
Móra Viktória tag: A működtetés alatt mit értünk? 
 
Herczig Gábor Vitál Sport Egyesület elnök: Mi az edzések idejére használnánk csak. A többi 
időben szabadon lenne. A működtetés tekintetében kérdéses volt például a strand területére 
történő bejutás. Ugye oda jegyet kell venni. Ez például megoldásra vár. Együttműködési 
megállapodást kötünk, amiben ezeket rendeznénk. Most is van egy ilyen, de most e miatt a 
beruházás miatt a szövetség részéről elvárás, hogy térítésmentesen használhassák a 
sportolóink a területet. A támogatáshoz két papírt kell majd benyújtani. Az egyik egy 
együttműködési megállapodás és egy nyilatkozat arról, hogy térítésmentesen használhatjuk a 
pályákat. A fenntartás egyébként nem egy nagy dolog. 5 évente talán kell homokpótlás, de 
egyébként gyomírtózni kell néha. Minimális, tehát a fenntartási költség és a munka sem túl 
költségigényes. 
 
Móra Viktória tag: Nekem nagyon sok pozitív tapasztalatom van az egyesület által szervezett 
események vonatkozásában. 
 
Faragó Zsolt elnök: Az együttműködési megállapodásnak van már tervezete: 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Még nincs, de először a tulajdonosi nyilatkozatról 
kellene döntést hozni, az együttműködési megállapodást ezt követően tudom elkészíteni.  
 
Faragó Zsolt elnök: A megállapodástervezet elkészítése véleményem szerint a jogi osztály 
feladata. A megállapodástervezetet látni fogja valamelyik bizottság az aláírás előtt? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Mindenképp kikérése kerül valamelyik bizottság 
véleménye. Elnök Urat szeretném kérdezni, hogy ez a megállapodás mennyire határidős? 
Mert, ha közgyűlési döntés szükséges, akkor arra a tervek szerint február vége felé kerülne 
sor. A tulajdonosi nyilatkozatot akár ma-holnap is ki tudjuk adni.  
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Herczig Gábor Vitál Sport Egyesület elnök: Február végéig kell beadni a pályázatot. A 
nyilatkozat kiadása sem annyira sürgős, mert 30 napnál nem lehet régebbi. 
 
Murvai Árpád elnök: Javasolom a tulajdonosi hozzájárulás megadását, azonban az 
együttműködési megállapodással kapcsolatban lennének javaslataim. Ismerteti javaslatát. 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 2/2023. (I.26.) határozata 

tulajdonosi hozzájárulás megadásával kapcsolatos állásfoglalás 
kialakításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. javasolja a polgármesternek, hogy a Szervezeti és Működési 

Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 2. 

számú mellékletének 57. pontja, valamint az önkormányzat 

vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. 

(XII.1.) önkormányzati rendelet 13. § (3) bekezdése alapján a 

Vitál Sport és Szabadidő Egyesület által a Családbarát Strand- és 

Élményfürdő területén TAO támogatásból megvalósítandó 

strandröplabda fejlesztéshez szükséges tulajdonosi 

hozzájárulást adja meg; 

 
Határidő: 2023. január 26. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatal Beszerzési és Jogi Osztályát az 

együttműködési megállapodás tervezetének elkészítésére, az 

alábbi szempontok figyelembevételével:  

- az együttműködési megállapodás mellékletként tartalmazzon 

rajzot, ábrát a pályáról; 

- a felújítás részletei kerüljenek a megállapodástervezetben 

bemutatásra; 

- a megállapodásban legyenek megnevezve a kialakítandó pálya 

tartozékai, eszközei, azok leírása és tárolásának feltételei; 

- a megállapodás rögzítse, hogy az egyesület vállalja, hogy évente 

minimum 3 alkalommal meghirdet, megszervez és lebonyolít 
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nyílt, mindenki számára elérhető sportversenyt, valamint, hogy 

vállalja a sportversenyek biztonságos lebonyolítását; 

- legyen rögzítve a beléptetés módszere, annak pénzügyi 

vonatkozásaival együtt, valamint a pálya karbantartásának, 

állapotmegőrzésének módja, és annak költségviselését. 

- kerüljön rögzítésre, hogy a megállapodást kétévente áttekinti a 

bizottság; 

 
Határidő: 2023. február 15. 
Felelős: dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 

 
3. napirendi pont:  
A Szekszárd Büszkesége díj átadási idejének és lefolyásának megbeszélése 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Ezúton szeretném megköszönni az előkészítő munkát és a szervezést. 
Felkérem Majnay Gábor osztályvezető urat, hogy mondjon pár szót a rendezvényről. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Az időpontot egyeztettük. Február 7-én, kedden lenne a 
rendezvény. A Babits Mihály Kulturális Központ lesz a helyszín. Tehát visszatértünk az eredeti 
helyszínre. Aláírásra került minden dokumentum és éppen borítékoljuk azokat. A helyszín a 
Csatár terem lesz majd, ami lehetőséget biztosít arra, hogy egy blokkban bonyolítsuk le a 
rendezvényt. Scherer Tamás lesz a felvezető. A Diákétkeztetési Nkft-vel is leegyeztettük a 
svédasztalt. Én még annyit megtettem, hogy az Egyesületek vezetőivel is egyeztettem az 
időpontról, elvileg mindenkinek megfelel. Továbbá lesz fellépő is és a forgatókönyvbe is 
beépítjük. 
 
Murvai Árpád elnök: A bizottság külső tagjai is kapnak-e meghívót az eseményre? Mert a 
képviselőknek kiment a meghívó. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Természetesen, a Humán Osztály intézi a meghívókat.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A bizottság a tájékoztatást 5 igen szavazattal, egyhangúlag tudomásul vette.  

 
4. napirendi pont:  
Javaslattétel az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság 2023-as munkatervére  
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Annyit hozzáfűznék, hogy a Közgyűlésnek még nincs 
munkaterve. Ez a bizottsági munkaterv tervezet viszont tartalmaz olyan témákat is, ami 
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Közgyűlési hatáskörökbe tartozó döntésekkel kapcsolatos véleményezés. Tehát előfordulhat, 
hogy majd módosítani kell a bizottsági munkatervet, ha a Közgyűlési munkaterv elfogadásra 
kerül. 
 
Murvai Árpád elnök: Annyit kérnék, hogy a velünk kapcsolatban álló sportszervezetek 
készítsenek eseménytervet. Erre vonatkozóan a Humán Osztályt felkérném, hogy értesítse ki 
az egyesületeket.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Korábban is volt eseménynaptár, a Humán Osztály az 
idei évben is előkészíti ezt a javaslatot.  
 
Murvai Árpád elnök: Felsorolja a munkatervre vonatkozó módosító javaslatait, amelyek a 

sportegyesületeket meghallgatásának időpontjaira vonatkoznak.  

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 3/2023. (I.26.) határozata 

                  a bizottság 2023. évi munkatervének elfogadásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a 2023. évi munkatervét a határozat 
melléklete szerinti tartalommal és formában jóváhagyja. 
 
Határidő: 2023. január 26. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
5. napirendi pont:  
Egyebek 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A Kosárlabda Sport Clubtól érkezett be kérelem. A 
Polgármester úr kérte a szakbizottság véleményét. A kérelem elég magas összeget tartalmaz. 
Ez napirendi pont lesz a rendkívüli Közgyűlésen. Ez a kérelem nemrég érkezett, 80 000 000 
forintot kért benne az egyesület. Arra hivatkoznak, hogy a háborús helyzet miatti 
áremelkedések miatt a működésük veszélybe került és az Európa Ligában való szereplés is 
kétséges. A közgyűlési előterjesztésben szeretnénk feltüntetni a bizottság véleményét is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Jó, amíg ezen a kérelmen gondolkozik mindenki, én 
megragadnám az alkalmat, hogy a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület kérelmét is 
bemutassam. Egy sportoló lány nemzetközi versenyre utazásának finanszírozását fedezné. Ez 
elvileg az összköltsége az utazásnak. Mi erre a megoldás? Tudtommal márciusban lesz a 
bizottsági keretek felosztása. A KSC-vel kapcsolatban annyi lenne a javaslatom, hogy a 
költségvetés alakulásának függvényében támogatnánk. Ha van rá fedezet a költségvetésben, 
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akkor támogassuk az egyesületet, de ehhez elengedhetetlen, hogy lássuk, hogy mennyi forrás 
áll rendelkezésre.   
 
Horváth Ferenc tag: Miért nem támogatja a Muay Thai Szövetség ezt a kérelmet, amit 
mondtál? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem tudom. 
 
Horváth Ferenc tag: Ez a Szövetség dolga lenne.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Milyen lehetőségeink vannak a kérelem támogatására? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A kérelem alapján nem azonnal kellene a támogatást 
folyósítani. Esetleg felvehetné a hivatal a kérelmezővel a kapcsolatot, és meg tudnánk 
kérdezni, hogy meddig kell a támogatás ahhoz, hogy elindulhasson a sportoló a versenyen, 
valamint, hogy vannak-e egyéb támogatók. Még nincsenek bizottsági keretek, de több 
lehetőség is van a kérelem támogatására.  
 
Murvai Árpád elnök: A Muay Thai esetében én javaslom, hogy határozzunk úgy, hogy keressen 
más forrást is erre. Ha pedig nem lesz forrás akkor természetesen támogatjuk. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 4/2023. (I.26.) határozata 

a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület kérelmének 

elbírálásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület kérelméről a 

későbbiekben határoz; 

Határidő: 2023. február 28. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy vegye fel a kapcsolatot a 

kérelmezővel, és kérjen tájékoztatást a támogatási összeg 

kifizetésének végső határidejéről és a kérelem szakszövetség 

által történő támogatásának mértékéről, amelyről számoljon be 

a bizottságnak. 
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Határidő: 2023. február 28. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
  Majnay Gábor osztályvezető 

 
Murvai Árpád elnök: A KSC támogatása esetében azt mondom, hogy bízzuk a Közgyűlésre. 
Tárgyalásra javasoljuk. Meg annyi, hogy legyen ott az Egyesület vezetője a Közgyűlés ülésén. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 5/2023. (I.26.) határozata 

                                                 a Kosárlabda Sport Club Szekszárd kérelmének elbírálásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. javasolja a Közgyűlésnek a Kosárlabda Sport Club Szekszárd 

kérelmének megtárgyalását, és- figyelemmel a kérelemben 

szereplő szűkös határidőre- javasolja az egyesület elnökének 

Közgyűlés ülésére történő meghívását; 

 
Határidő: 2023. január 30. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

2. javasolja a Közgyűlésnek a Kosárlabda Sport Club Szekszárd 

támogatását, amennyiben a város 2023. évi költségvetése ezt 

lehetővé teszi. 

 

Határidő: 2023. január 30. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 11 óra 32 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Murvai Árpád 
elnök 
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Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


